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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie správy majetku a miestnych podnikov konaného 

dňa 5. septembra 2022 od 17:30 hod. - online 

 

Na začiatku rokovania boli prítomní:  

predseda komisie:  Mgr. Ivan Uhlár,  

členovia komisie:  Mgr. Lena Bočkayová, Ing. Pavel Šesták,  

Ing. Miroslav Behúl, PhD.  

Ing. Ľubomír Hrbáň, sa ospravedlnil a zaslal svoje hlasovania na 

vedomie členom komisie   

Erich Stračina (prítomný len na časť bodov programu) 

Tajomník komisie:  Mgr. Viktor Baumann  

 

V úvode privítal predseda komisie jej členov, predložil návrh programu, ktorý 

navrhol schváliť v predloženom znení.  

 

O návrhu programu komisie správy majetku a miestnych podnikov v znení navrhovaných 

zmien dal predseda komisie hlasovať:  

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov schválila navrhnutý program zasadnutia 

jednomyseľne.   

  

Schválený program:  
 

1. Správa o plnení rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka k 30.06.2022 

2. Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022 

3. Žiadosť o zmenu účelu financovania schválených kapitálových výdavkov 

4. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o 

podmienkach poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie opatrení 

sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately     

5. Územný plán zóny Kapitulský dvor 

6. Revitalizácia expozitúry VÚB, Rovniankova 3/A, Bratislava 

7. Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do správy  

mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej republiky Bratislava 
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a informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o predĺžení nájmov už uzavretých 

nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka 

za III. štvrťrok 2022  

8. Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-Petržalka 

za III. štvrťrok 2022 

9. "Návrh na predlženie prenájmu nebytových priestorov v bytovom dome Gercenova  

8H,  Bratislava pre Občianske združenie OKRAJ 

10. Návrh na predlženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Ambroseho ul. č. 2, 

851 04 Bratislava pre P – MAT n. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

11. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v Pavilóne detských ihrísk 

Bzovícka 8 v Bratislave pre IGA Group s.r.o. ako prípad hodný osobitného zreteľa 

12. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Mánesovom 

námestí  3, Bratislava pre Športový klub Tatran, OZ ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

13. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov Jasovská 25 pre Mocko Roman, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa 

14. Návrh na predaj novovytvorený poz. Reg. „C“ KN p. č. 4098_8 pre Ladislava 

Szalacsiho a Evu Hipkú r. Szalacsiovú prípad hodný osobitného zreteľa 

15. Návrh zámeru predaja časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 4281 pre Mgr. Rudolfa 

Tornyaiho, PhD. a Ing. Moniky Ármaiovej 

16. Návrh na prenájom  nebytových priestorov v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava pre 

Nota Media s.r.o.,  IČO 44 473 397, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

17. Návrh na prenájom NP v objekte bývalej ZŠ Vlastenecké námestie 1 pre SŠAT 

Vlastenecké námestie 1,Bratislava ako prípad hodný osobitného zreteľa 

18. Návrh na predĺženie nájmu časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 1544 pre 

vlastníkov bytov a nebytových priestorov, spoločných častí a spoločných zariadení 

bytového domu  Topolčianska 33, Bratislava-Petržalka v zastúpení Bytové družstvo 

Petržalka, Budatínska 1, Bratislava - Petržalka  ako prípad hodný osobitného zreteľa 

19. Návrh na prenájom časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 2521 pre Galinu Říhovskú, 

bytom Gessayova 23, 851 03  Bratislava  ako prípad hodný osobitného zreteľa 

20. Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemkov  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 5736 a parc. 

č. 5756 pre  Oto Dantsits, Furdekova 11,  851 01 Bratislava ako  prípad  hodný  

osobitného  zreteľa 
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21. Návrh  na predĺženie nájmu časti  pozemku  v  k.ú. Petržalka,  parc. č. 1271/1 pre 

SUZA, s.r.o., Budatínska 43, 851 06  Bratislava ako prípad hodný osobitného zreteľa 

22. Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemku  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 3459/5 pre  

Bajram  Aziri, Svätoplukova   2,  902 01  Pezinok ako  prípad  hodný  osobitného  

zreteľa 

23. Návrh na prenájom bufetu v DK Zrkadlový háj, Rovniankova 3, Bratislava, ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

24. Návrh  na  schválenie odplatného nadobudnutia vlastníctva bytového domu 

Medveďovej 21.  

25. Rôzne.  

 

 

 

1. Správa o plnení rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka k 30.06.2022 

 

Materiál za Finančné oddelenie predstavila p. Ing. Orságová. V priebehu predstavenia 

materiálu sa pripojil k rokovaniu komisie p. Stračina. Po oboznámení materiálu prebehla 

k nemu diskusia. P. Uhlár požiadal, aby bola k materiálu pripojená informácia o rozpočtových 

opatreniach. P. Orságová avizovala, že tieto údaje budú obsiahnuté v informačnom materiály 

za II. štvrťrok, pričom sa vyjadrila, že v dohľadnej dobe to bude pripravené a v prípade 

záujmu môže túto informáciu osobitne poslať členom komisie.  

Následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia: 

 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča zobrať na vedomie predložený 

materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

2. Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022 
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Materiál za Finančné oddelenie predstavila p. Ing. Orságová. Po oboznámení materiálu 

prebehla k nemu diskusia. Ing. Behúl sa vyjadril, že vzhľadom na to, že materiál prišiel pred 9 

hodinami hlasovať nebude, pričom sa dopytoval na prostriedky na energetický audit. P. Ing.  

Orságová uviedla, že uvedené prostriedky zatiaľ neboli čerpané.  P. predseda požadoval zistiť 

informácie ohľadne požiadavky KZP k navýšeniu finančných prostriedkov, KZP má cca 50 

zamestnancov a odmena 500€ plus odvody spolu robí sumu okolo 30000€ a nie 56000€. 

Predseda a členovia komisie sa zaujímali o to čo predstavujú tieto zvýšené náklady, 

rozpočítanie na drobné. V KZP malo dôjsť k „zlatému padáku“ zamestnancovi KZP nad 

rozsah upravený kolektívnou zmluvou/pracovnou zmluvou p. Benčíkovi. Súčasne KZP 

naďalej napriek tomu, že prišlo k odvolaniu p. riaditeľky KZP naďalej vypláca mesačnú 

odmenu p. Korenčiovej. Predseda žiada o preverenie informácie ohľadne zlatého padáku 

prečo prišlo k výplate vyššej sumy ako hovorí kolektívna zmluva? Prečo KZP naďalej platí 

bývalú p. riaditeľku? Súčasne predseda žiadal o celkové vyčíslenie sumy, ktorú KZP takto 

v súhrne vyplatilo resp. ešte vypláca.   

 

Následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia: 

 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

  

 

3. Návrh na predaj novovytvoreného poz.  Reg. „C“ KN p. č. 4098_8 pre Ladislava 

Szalacsiho a Evu Hipkú r. Szalacsiovú prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál, pôvodne zaradený ako bod č. 14, bol vzhľadom na prítomnosť žiadateľky presunutý 

ako bod 3. Materiál predstavil tajomník komisie. Následne vystúpila p. Hipká, ktorá 

sumarizovala doterajší stav.  Po krátkej diskusii sa pristúpilo k hlasovaniu.  

 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 
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4. Revitalizácia expozitúry VÚB, Rovniankova 3/A, Bratislava 

 

Materiál, pôvodne zaradený ako bod č. 6, bol vzhľadom na prítomnosť p. poslanca Cmoreja  

presunutý ako bod 4. V krátkosti materiál predstavil vedúci referátu územného rozvoja a GIS 

Ing. arch. Hasička. P. Cmorej vystúpil s informáciou, že je tu možnosť zmeniť materiál 

z informačného, na zámer kúpy a vysvetlil informácie o prebiehajúcich neformálnych 

rokovaniach.  Následne p. Hasička  zodpovedal dotazy členov komisie k obsahu 

informačného materiálu. V rámci diskusie k materiálu bolo zistené, že v podklade sú chyby 

nesúhlasiace počty parkovacích státí voči minimálnym požiadavkám.  

 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov berie na vedomie predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 0 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 5  

Záver: Uznesenie nebolo schválené.   

 

5. Žiadosť o zmenu účelu financovania schválených kapitálových výdavkov 

 

Rokovanie následne pokračovalo v navrhnutom poradí. Materiál, pôvodne zaradený ako bod 

č. 3,  v krátkosti predstavil štatutárny orgán KZP, p. Kočiško. Po krátkej diskusii sa pristúpilo 

k hlasovaniu.  

 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča zobrať na vedomie predložený 

materiál.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 5 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

  

6. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o 

podmienkach poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie 

opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately     

 

Materiál predstavila vedúca Odd. soc. Vecí p. Mgr. Zacharová. K predloženému materiálu 

prebehla krátka diskusia. Následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia. 

 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 
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Prítomných: 5 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

7. Územný plán zóny Kapitulský dvor 

  

Materiál v krátkosti predstavil vedúci referátu územného rozvoja a GIS Ing. arch. Hasička, 

ktorý  po prezentácii zodpovedal dotazy členov komisie.   

 

Následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia: 

 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča zobrať na vedomie predložený 

materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 5 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

Nehlasoval: 1  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

8. Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do 

správy  mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej 

republiky Bratislava a informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o 

predĺžení nájmov už uzavretých nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve 

mestskej časti Bratislava-Petržalka za III. štvrťrok 2022 
 

Materiál predstavila vedúca Referátu správy obecných bytov p. Ing. Nemcová. Počas 

prezentácie materiálu sa ospravedlnil p. Stračina. Po krátkej diskusii následne členovia 

komisie hlasovali o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča zobrať na vedomie predložený 

materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

9. Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej 

časti Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-

Petržalka za III. štvrťrok 2022 
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Materiál predstavila vedúca Referátu správy obecných bytov p. Ing. Nemcová. Po krátkej 

diskusii následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča zobrať na vedomie predložený 

materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

10. Návrh na predlženie prenájmu nebytových priestorov v bytovom dome 

Gercenova  8H,  Bratislava pre Občianske združenie OKRAJ 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii následne členovia komisie hlasovali 

o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

11. Návrh na predlženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Ambroseho 

ul. č. 2, 851 04 Bratislava pre P – MAT n. o., ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii následne členovia komisie hlasovali 

o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 
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12. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v Pavilóne detských ihrísk 

Bzovícka 8 v Bratislave pre IGA Group s.r.o. ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

  

Materiál predstavil tajomník komisie. P. Behúl vzniesol návrh, aby sa v predmetnom 

predmete nájmu nemohol predávať alkohol s viac ako 15%tami. Predmetný návrh nebol 

schválený. 

Po krátkej diskusii bol navrhnutý pozmeňovací návrh, v zmysle ktorého by sa výška 

nájomného určila podľa položky 2, prílohy Zásad „Minimálna výška ročného nájomného v 

nebytových priestoroch v ostatných stavbách a bytových domoch“ v hodnote suma 89,-

€/m2/rok. Následne členovia komisie hlasovali o pozmeňovacom návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

Následne členovia komisie hlasovali o predloženom materiály v znení pozmeňujúceho 

návrhu. Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený 

materiál v znení pozmeňujúceho návrhu:  

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

13. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte na Mánesovom 

námestí  3, Bratislava pre Športový klub Tatran, OZ ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

 

Materiál predstavil tajomník komisie. P. Ing. Behúl sa vyjadril, že je proti predĺženiu 

uvedeného nájmu nakoľko má za to, že v predmete nájmu sa prevádzkuje herňa. Po krátkej 

diskusii následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 
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Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

14. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov Jasovská 25 pre Mocko 

Roman, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

 

Materiál predstavil tajomník komisie. P. Ing. Hrbáň osobitne podmienil svoj súhlas úpravou 

výšky nájomného na sumu 61,-€/m2m/rok. V rámci diskusie o predloženom materiáli sa 

členovia komisie dopytovali, či predmetný nájomca reálne vykonáva činnosť, na ktorú mu bol 

predmet nájmu prenajímaný, nakoľko nikde pred vstupom nie je označená prevádzka ani 

otváracie hodiny. Súčasne komisiu zaujímalo či je zamrežovaná časť pred vchodovými 

dverami súčasťou predmetu nájmu. Do zasadnutia rady by mali byť  tieto otázky 

zodpovedané. Následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

15. Návrh zámeru predaja časti pozemku registra „C“ KN parc. č. 4281 pre Mgr. 

Rudolfa Tornyaiho, PhD. a Ing. Moniky Ármaiovej 

 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii následne členovia komisie hlasovali 

o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

16. Návrh na prenájom  nebytových priestorov v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava 

pre Nota Media s.r.o.,  IČO 44 473 397, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál predstavil tajomník komisie. V rámci diskusie sa členovia komisie venovali téme 

určenia rozsahu spolupráce medzi žiadateľom o nájom na jednej strane a KZP a mestskou 

časťou na strane druhej ako aj zabezpečeniu merania spotreby médií resp. energií v predmete 

nájmu. Následne členovia komisie hlasovali o pozmeňovacom návrhu uznesenia, v zmysle 
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ktorého navrhujú doplnenie uznesenia o podmienky spolupráce v rozsahu tak, ako sú uvedené 

v dôvodovej správe materiálu s tým, že KZP presne zadefinuje do konania miestneho 

zastupiteľstva presné požiadavky a za súčasného vypustenia časti navrhovaného uznesenia 

o osobitnej dohode o spolupráci. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 1  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

Následne členovia komisie hlasovali o predloženom materiály v znení pozmeňujúceho 

návrhu. Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený 

materiál v znení pozmeňujúceho návrhu: 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4  

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

17. Návrh na prenájom NP v objekte bývalej ZŠ Vlastenecké námestie 1 pre SŠAT 

Vlastenecké námestie 1,Bratislava ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál predstavil tajomník komisie, členov komisie informoval, že na deň 8.9.2022 sú na 

pôdu MiÚ MČ Petržalka pozvané všetky subjekty, ktorých sa predmetný materiál týka, 

pričom účasť potvrdili všetci. Súčasne s tým oznámil, že na uvedené stretnutie boli pozvaní aj 

poslanci MZ Petržalka, pričom v prípade záujmu sa môžu stretnutia zúčastniť aj ostatní 

členovia komisií. Komisia následne rozhodla, že o uvedenom bode bude hlasovať per rollam, 

po tom čo sa uskutoční stretnutie.  

  

Hlasovanie o navrhnutom postupe: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

18. Návrh na predĺženie nájmu časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 1544 pre 

vlastníkov bytov a nebytových priestorov, spoločných častí a spoločných 
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zariadení bytového domu  Topolčianska 33, Bratislava-Petržalka v zastúpení 

Bytové družstvo Petržalka, Budatínska 1, Bratislava - Petržalka  ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii následne členovia komisie hlasovali 

o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

19. Návrh na prenájom časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 2521 pre Galinu 

Říhovskú, bytom Gessayova 23, 851 03  Bratislava  ako prípad hodný osobitného 

zreteľa 

 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii, v rámci ktorej zaznel apel nato, aby 

MČ Petržalka do budúcna vypracovala pravidlá resp. súbor podmienok pre umiestňovanie 

vyvýšených záhonov, aby napr. nezavadzali pri kosení,  členovia komisie hlasovali o návrhu 

uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

 

20. Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemkov  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 5736 a 

parc. č. 5756 pre  Oto Dantsits, Furdekova 11,  851 01 Bratislava ako  prípad  

hodný  osobitného  zreteľa 

 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii následne členovia komisie hlasovali 

o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 
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Za: 4 

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

21. Návrh  na predĺženie nájmu časti  pozemku  v  k.ú. Petržalka,  parc. č. 1271/1 pre 

SUZA, s.r.o., Budatínska 43, 851 06  Bratislava ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii následne členovia komisie hlasovali 

o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

22. Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemku  v k.ú.  Petržalka, parc.  č. 3459/5 

pre  Bajram  Aziri, Svätoplukova   2,  902 01  Pezinok ako  prípad  hodný  osobitného  

zreteľa 

Materiál predstavil tajomník komisie. Po krátkej diskusii následne členovia komisie hlasovali 

o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

23. Návrh na prenájom bufetu v DK Zrkadlový háj, Rovniankova 3, Bratislava, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál predstavil tajomník komisie. V rámci diskusie zaujímalo členov komisie v čom má 

spočívať označenie nájomcu ako chránená dielňa,  (Sociálny podnik) , koľko zamestnancov 

so znevýhodnením bude nájomca zamestnávať?  Žiadajú informáciu doplniť resp. vysvetliť. 

V rámci diskusie sa p. Ing. Behúl vyjadril, že v uvedenom priestore by sa nemal predávať 

alkohol s obsahom vyšším ako 15%. Následne členovia komisie hlasovali o pozmeňovacom 
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návrhu uznesenia, v zmysle ktorého navrhujú, aby sa v predmete nájmu obmedzil predaj 

alkoholických nápojov  s obsahom alkoholu do 15%.  

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti)   

Za: 1 

Proti: 1 

Zdržal sa: 2 

Nehlasoval: 1  

Záver: Uznesenie nebolo schválené. 

 

Následne členovia komisie hlasovali o predloženom materiály v pôvodnom znení. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 3  

Proti: 2 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

24. Návrh  na  schválenie odplatného nadobudnutia vlastníctva bytového domu 

Medveďovej 21. 

Materiál predstavil tajomník komisie. Členov komisie zaujímal stav či na predmete prevodu 

neviaznu existujúce súdne spory a s nimi spojené nároky tretích osôb. Po krátkej diskusii 

následne členovia komisie hlasovali o návrhu uznesenia. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 (plus 1 člen komisie v neprítomnosti) 

Za: 4 

Proti: 1 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

Predseda komisie poďakoval členom komisie a všetkým prizvaným hosťom s tým, že 

rokovanie komisie bolo skončené o 21:19.  

 


